
 

 

 

 

 

Tomelilla Golfklubb 

 

Årsmöte 2023                        
    

    
Torsdagen den 23 februari 2023 kl 1900 i klubbhuset. 

 

 

Närvarande: 33 personer 

Deltagarlistan bifogas protokollet. 

 

Kenth Bergström hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

 

Kenth Bergström presenterade Robin Reimer, fältsekreterare i Tomelilla kommun, som  

redogjorde för sitt arbete och erbjöd Tomelilla GK att deltaga i nattvandringar i Tomelilla. 

Han lämnade en del material avseende detta till styrelsen, vilken får i uppdrag att utvärdera 

inbjudan till nattvandring. 

 

 

     § 1.  Fastställande av röstlängd för mötet. 

             Mötesdeltagare hade registrerats genom närvarolistan på årsmötet. 

 

   

     § 2.  Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 

             Mötet godkände att årsmötet hade utlysts på rätt sätt. 

 
 

     § 3.  Fastställande av föredragningslista. 

             Godkändes. 

 

 

     § 4.  Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

              Tina Bergström-Darrell valdes som ordförande. 

              Kjell-Ove Lundin valdes som sekreterare. 

 

 

      § 5.  Val av två protokolljusterare, tillika rösträknare, som jämte ordföranden och sekre- 

               teraren, skall justera protokollet. Maria Nilsson och Roland Bladh valdes.   

                                



 

 

 

 

 

 

       §6.   a) Styrelsens verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2022 har funnits tillgänglig  

               på kansliet och på nätet samt presenterades på mötet.  

              Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till handlingarna. 

               b) Styrelsens årsredovisning (resultat och balansräkning) för det senaste räken- 

               skapsåret 2022, godkändes och lades till handlingarna. 

 

 

      § 7   Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets- 

              och räkenskapsåret 2022. 

              Annika Hjerling läste upp revisionsberättelsen. Revisorerna föreslog årsmötet 

              att ge styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2022. 

             

     § 8   Fastställande av resultat- och balansräkning, samt disposition av överskott resp 

             underskott, i enlighet med balansräkningen. 

             Årsmötet godkände dessa och lades till handlingarna.       

 

  

    § 9.  Fråga om ansvarsfrihet för den tid revisionen avser, 2022. 

            Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

 

 

    § 10. Fastställande av medlemsavgifter, övriga utgifter, medlemslån, verksamhetsplan samt   

             budget för det kommande verksamhets- och räkenskapsåret. 

             Klubbchef Kristian Hägglund redogjorde för årets spel- och medlemsavgifter. 

             Dessa fastställdes och godkändes av årsmötet. 

 

 

    § 11. Val av 

             (a) klubbens ordförande, för en tid av 1 år. Kenth Bergström valdes (omval) 

             (b) halva antalet (tre) ledamöter i styrelsen för en tid av 2 år. Siv Jensen (omval),  

                   Ulla-Christina Lindberg (omval) och Henrik Jönsson ( nyval) valdes. 

                   Ledamot på 1 år. Ylva Ekesiöö-Lyppert (fyllnadsval) valdes. 

             (c) tre suppleanter i styrelsen för en tid av 1 år. Tome Najdovski (omval), Thomas 

                   Lindberg (omval) och Marie de la Motte (omval) valdes. 

             (d) 2 revisorer jämte suppleant för en tid av 1 år. I val får styrelsens ledamöter ej  

                   deltaga .Annika Hjerling (omval), Per-Olof Svensson (omval) och Tomas 

                   Johansson (omval) valdes. 

             (e) 3 ledamöter i valberedningen för en tid av 1 år, av vilka en skall utses som  

                   ordförande. Inga Olofsson (omval) tillika ordförande, Tula Nilsson (omval)  

                   Jesper Rosqvist (omval) valdes. 

             (f) ombud till GDF:möte. Kenth Bergström valdes. 

 

 

     § 12. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 

               Inga motioner har inkommit. 

              Angående förra årets motion om förändring av åldersklasserna för KM, så har   

              styrelsen beslutat att inga förändringar kommer att ske. 

 

 



 

 

 

 

 

 

     § 13. Övriga frågor (information och diskussion) 

 

• Kristian Hägglund informerar: 

 

• Kristian berättar vad medlemsavgiften innehåller, vad man får för pengarna. 

Padelhallen är livligt frekventerad med många användare, både i puttingområdet, 

simulatorgolfen och padelbanorna. 

• Kristian går igenom arbetsplanen för 2022, vad som var planerat och vad som blev 

gjort. Det har bl a byggts broar, färdigställts nya tee, rensats i dammar, rensats i 

dungar och sågats ner träd. Numera finns det två st heltidsanställda som jobbar på 

banan. 

• Mål 2023. Målning av klubbhus,  

förbättra gångvägar, fortsätta att bygga om några tee, förbättra utemiljön, och ev 

bygga ett nytt golfbilsgarage. 

 

• Kenth Bergström tackar avgående Eskil Persson och Kjell-Ove Lundin för deras 

insatser i styrelsen. 

 

• Prisutdelning KM. 

Segrare och klubbmästare i herrklassen blev Fredrik Andersson och i damklassen Åsa 

Romé. 

 

Ålders KM 2022.  

Segrare i H40 blev Fredrik Andersson, i H50 Håkan Olsson, i H60 Mikael Eklund, i 

H70 Bengt Åkesson, i H75 Tommie Håkansson, i D50 Marika Nilsson, i D60 Ulla 

Maja Johannesson och i H70 Zaid Persson. 

 

 

 

 

 

  Tina Bergström Darrell tackade alla för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

 

 

……………………  …………………….. 

Kjell-Ove Lundin, sekr  Tina Bergström-Darrell, ordförande 

 

 

 

…………………….  …………………….. 

Maria Nilsson justerare  Roland Bladh justerare 


